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Številka: 032-001/2024- 
Datum: 29. februarja 2024 
 
 

Z A P I S N I K  
 

8. redne seje občinskega sveta občine Gorenja vas – Poljane, ki je bila 28. februarja 2024, s pričetkom 
ob 18. uri v mali dvorani Sokolskega doma Gorenja vas. 
 
Prisotni člani občinskega sveta: Ciril Alič, Marija Bajt, Stjepan Benković, Anton Debeljak, Janez Dolinar, 
Zvonko Dolinar, Ana Gantar, Janez Hrovat, Blaž Kavčič, Vladimir Kavčič, Roman Kokalj, Vilma Kos, Martina 
Košir, Žan Mahnič, Miha Mrak, Boštjan Pintar, Marija Prosen 
 
Ostali prisotni: Milan Janez Čadež, župan; Elizabeta Rakovec, Barbara Bogataj, Lucija Klemenčič, občinska 
uprava; Jana Jenko, Radio Sora; Janez Selak, občan 
 
Sejo vodi župan Milan Čadež, ki uvodoma vse prisotne lepo pozdravi ter ugotovi, da je ob začetku seje 
prisotnih 16 članov občinskega sveta.  
 
Župan predlaga v potrditev naslednji  
 
dnevni red: 
1. Potrditev zapisnika 7. redne seje občinskega sveta z dne 7. 12. 2023 
2. Pobude, predlogi, vprašanja članov občinskega sveta 
3. Informacija o stanju sanacij po poplavah 2023 
4. Končno poročilo nadzornega odbora občine o pregledu poslovanja občine v letu 2022 
5. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah pravilnika o vrednotenju programov na področju socialno-

humanitarnih dejavnosti, ki se sofinancirajo iz proračuna Občine Gorenja vas – Poljane 
6. Sklep o  pristopu k Skupnosti občin Slovenije 
7. Razno 
 
ZA predlagani dnevni red je glasovalo 17 članov občinskega sveta. Predlagani dnevni red je potrjen 
soglasno. 
 
K 1. točki 
Ob pregledu zapisnika 7. redne seje občinskega sveta občine Gorenja vas – Poljane, ki je bila 7. 12. 2023,  
ugotavljamo naslednje: 
 
Izvrševanje sklepov 7. redne seje: 
Sklep št. 56: sprejet zapisnik 6. redne seje, ki je bila 12. 10. 2023 
Sklep št. 57: sprejet Odlok o proračunu Občine Gorenja vas – Poljane za leto 2024  
Sklep št. 58: sprejet Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Gorenja vas – Poljane za leto 2024  
Sklep št. 59: sprejet Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine za leto 2023  
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Sklep št. 60: 
Občinski svet Občine Gorenja vas – Poljane sprejme poročilo o izvrševanju sklepov in potrdi zapisnik 7. 
redne seje, ki je bila 7. 12. 2023, s tem da se morajo neizvršeni sklepi izvršiti, o izvrševanju pa je potrebno 
poročati. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 17 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 2. točki 
Roman Kokalj: 
- opozori, da je streha bivše klorinatorske postaje na Trebiji v slabem stanju in vpraša kdaj je predvidena 
ureditev lastništva le-te; 
- vpraša kakšni so izgledi, da se prične obnova ceste Trebija – Sovodenj, pred Fužinami. Župan pojasni, da 
razpis za izbiro izvajalca še ni bil objavljen, sredstva pa so v državnem proračunu zagotovljena; 
- vpraša glede možnosti ureditve dostopa iz vasi Fužine, od elektro centrale, do avtobusne postaje Fužine 
na cesti Trebija – Žiri. Župan ogovori, da se bo v letu 2024 pripravila idejna umestitev; 
- pove, da se krajani Kopačnice zahvaljujejo, da je odprto širokopasovno omrežje zgrajeno do naselja 
Kopačnica, vendar jih zanima kdaj bodo priklopi na omrežje izvedeni. Elizabeta Rakovec pojasni, da je za 
izvedbo hišnih priključkov potrebno kontaktirati upravljavca omrežja, Tritel d.o.o.; 
- vpraša kakšni so načrti za ureditev ceste Kopačnica – Podpleče. Župan odgovori, da je pravkar v teku 
javni razpis za izbiro izvajalca za gradnjo vodovoda Kopačnica, z izgradnjo katerega se bo uredila tudi cesta 
Hotavlje – Kopačnica (križišče), za cesto od križišča do Podpleč pa je izvajalec del že izbran in bo v kratkem 
pričel z deli. Za cesto Kopačnica – Leskovica pa je projektna dokumentacija izdelana, izvedba je predvidena 
v letu 2027; 
- opozori na ureditev struge Trebišnika, ki bi jo bilo nujno urediti vse do izliva v Soro v izogib poplavljanja 
več objektov na Trebiji. Župan odgovori, da bo podan predlog Direkciji za vode, da opravi natančni pregled 
Trebišnika. Elizabeta Rakovec doda, da so ukrepi na Trebišniku od konca naselja proti Stari Oselici že 
predvideni, v izdelavi je tudi že hidrološko-hidravlična študija za odsek od Kumra do odcepa za Budgej; 
- opozori, da umirjanje prometa na državni cesti skozi Trebijo ni urejeno, niti skozi vas Trebija. Župan 
predlaga, da se pobuda posreduje na redarstvo; 
- ponovno opozori na slabo kvaliteto vode na Trebiji.   
Stjepan Benković opozori na obsekovanje brežin ob Sori ob izvajanju katerega se ne pazi na določena 
drevesa, ki držijo brežine, drevesa, ki bi jih bilo nujno odstraniti, pa ostajajo. Opozori tudi, da je porečje 
Sore v Naturi 2000 ter vpraša kdo usmerja izvajalce obsekovanja. Župan pove, da od poplav dalje stalno 
opozarja na pravilno obsekovanje brežin ob vodotokih, rastje ob vodotokih je nujno, vendar ne sme biti 
preveliko. Občina glede obsekovanja ob vodotokih nima nobene pristojnosti, lahko le opozarja 
koncesionarja Direkcije za vode, ki mora strokovno izvajati obsekovanje.  
Martina Košir vpraša kdo je zadolžen za čiščenje vodnih pregrad, ki so po poplavah zasute. Župan 
odgovori, da prav tako koncesionar za vode. 
Marija Bajt vpraša:  
- ali je že izbran izvajalec za igrišče Sovodenj. Elizabeta Rakovec odgovori, da postopek izbire izvajalca še 
poteka; 
- glede obnove ceste pod Vrhovcem. Miha Mrak odgovori, da bo Občina Cerkno, kot investitor, pri 
izvajalcu uveljavljala garancijo na izvedena dela. 
Ciril Alič: 
- opozori na nastale razpoke na delu pločniku Javorje – Murave ter predlaga ureditev manjkajočega dela 
pločnika; 
- predlaga, da se zagotovi prostor za občinsko gasilsko poveljstvo, predvsem za arhiv dokumentov. 
Vilma Kos ponovno predlaga ureditev pešpoti iz Javorij do Dolenčic. 
Ana Gantar opozori na: 
- poškodovani most proti Žirovskemu Vrhu; 
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- slabo stanje cestišča ceste Gorenja Dobrava – Todraž. Župan pove, da bo 11. 3. potekal sestanek glede 
odkupov še zadnje tretjine potrebnih zemljišč, v izvedbo gre ureditev mostu čez Dršak, predvidoma z 
obema avtobusnima postajama, rekonstrukcija ceste je previdena v letu 2025; 
- slabo cesto iz Suše proti Žetini. Župan pove, da je bila pogodba z izvajalcem podpisana že v letu 2022 za 
izvedbo v letu 2023, vendar so poplave preprečile izvedbo del, je pa bila sanacija ceste vključena v 
popoplavno sanacijo; 
- nepregledni izvoz z vzhodnega dela parkirišča pod Marcatorjem v Gorenji vasi proti izvozu na državno 
cesto. 
Janez Dolinar: 
- predlaga spremembo odloka o cestah na način, da se določi odmik od cestnega telesa na območju 
katerega bi morali lastniki zemljišč odstraniti morebitna drva, žive meje, bale in podobno, vse v izogib 
ogrožanja prometne varnosti. Elizabeta Rakovec odgovori, da tak odlok že obstaja; 
- predlaga, da se po izvedenih sanacijah cest naredi ponovna izmera cest; 
- meni, da je bila letošnja smučarska sezona na Starem vrhu ena najslabših v vsej zgodovini, od 17-ih topov 
naj bi bilo delujočih samo 7, pred leti jih je bilo 57, postavljeni niso bili takrat, ko bi morali biti, od 26 dni, 
ko se je smučišče delovalo je bilo primernih za smučanje 10-12 dni. Lastniki zemljišč na smučišču od leta 
2016 plačujejo davek na negativno služnost kar jim predstavlja veliko breme. Glede na vse bo potrebno 
sprejeti odločitev ali sploh še je interes po delovanju in kako stvari postaviti, da bodo delovale; 
- pripomni, da v Podblegaških novicah niti v županovem koledarju niti v posebnem članku ni bilo objave o 
sprejetem finančnem planu za leto 2024.  
Žan Mahnič vpraša v kateri fazi je postopek priprave občinskega prostorskega načrta. Elizabeta Rakovec 
pojasni, da je bila junija 2023 podana vloga ali je potrebno izdelati okoljsko poročilo, na katero je le 
Direkcija RS za vode podala mnenje, da je izdelava potrebna. Izdelava okoljskega naročila je naročena, 
postopki pa potekajo zelo počasi. Na podlagi sestanka z izvajalcem bo določen bolj jasen terminski plan 
nadaljevanja postopka. 
Blaž Kavčič: 
- meni, da bi bilo potrebno za traso državne ceste do Todraža določiti novo traso iz Srednje vasi, preko 
Žabje vasi na Dolenjo Dobravo. Župan pove, da bi s to traso ceste posegli v razlivno območje Sore zato 
umestitev na tej lokaciji ni mogoča;  
- predlaga, da se uredi odvoz odpadkov iz Žirovskega Vrha Sv. Urbana s tovornim vozilom.    
Stjepan Benković ugotavlja, da na spletni strani občine niso objavljeni zapisniki sej občinskega sveta. 
Elizabeta Rakovec pojasni, da so vsi zapisniki objavljeni na spletni strani ob gradivu za seje občinskega 
sveta.      
Vilma Kos seznani prisotne, da je na igrišču v Javorjah v zadnjem času večkrat prišlo do vandalizma zato 
predlaga, da se opozorilo na neprimerno vedenje objavi tudi v članku v Podblegaških novicah. 
 
 
K 3. točki 
Informacijo o stanju sanacij po poplavah 2023 poda župan Milan Čadež. Intervencijska dela po poplavah 
so zaključena, strošek je bil 4.788.000 evrov, od tega je bilo s strani države povrnjenih dobrih 4,5 mio 
evrov, razlika je bila krita s strani prejetih donacij ter sredstev proračuna občine. Sanacija se je pričela na 
14 deloviščih od predvidenih približno 40. Za vsak projekt se pripravi popis del na podlagi katerega se tri 
izvajalce zaprosi za ponudbe in z najugodnejšim ponudnikom se sklene pogodba za izvedbo del.  
 
Janez Dolinar vpraša kdo izvaja nadzor nad izvajalci del in opozori na strogo izvajanje nadzora v izogib 
slabi izvedbi del. Župan odgovori, da nadzor izvajata dva sodelavca iz občinske uprave.  
 
 
K 4. točki 
Končno poročilo nadzornega odbora občine o pregledu poslovanja občine v letu 2022 predstavi Jurij 
Krvina, predsednik nadzornega odbora občine. 
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Sklep št. 61: 
Občinski svet Občine Gorenja vas – Poljane sprejme Končno poročilo nadzornega odbora občine o 
pregledu poslovanja občine v letu 2022 v predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 5. točki 
Pravilnik o spremembah in dopolnitvah pravilnika o vrednotenju programov na področju socialno-
humanitarnih dejavnosti, ki se sofinancirajo iz proračuna Občine Gorenja vas – Poljane predstavi Lucija 
Klemenčič. 
 
Sklep št. 62: 
Občinski svet Občine Gorenja vas – Poljane sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah pravilnika o 
vrednotenju programov na področju socialno-humanitarnih dejavnosti, ki se sofinancirajo iz proračuna 
Občine Gorenja vas – Poljane v predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 6. točki 
Predlog o pristopu občine k Skupnosti občin Slovenije poda župan Milan Čadež. 
 
Sklep št. 63: 
Občinski svet Občine Gorenja vas – Poljane sprejme Sklep o pristopu k Skupnosti občin Slovenije v 
predloženem besedilu.  
ZA predlagani sklep je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 7. točki 
Seje občinskega sveta se udeleži tudi občan Janez Selak, ki vpraša župana kdaj se bodo rešile zadeve na 
regionalni cesti Gorenja vas – Dolenja Dobrava, na kilometru 500. Župan odgovori, da bo podan pisni 
odgovor. 
 
 
 
Seja se zaključi ob 19.40 uri. 
 
Zapisala: 
Barbara Bogataj 
viš. svet. za spl. in pr. zadeve 

  
 
 

Milan Čadež 
župan 

 


